
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 188/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επί αιτήματος της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας για α) 
συμψηφισμό ποσού οφειλής πρώην Δ.Απ.Παύλου, β) 
ρύθμισης συνολικών οφειλών και γ) διαγραφής 
προσαυξήσεων. 
 

 
         Σήμερα 27 Μαρτίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-3-2013 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού 
Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και 
του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. 
Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 
8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. 
Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. 
Κούτρας, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Α. 
Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 
24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. 
Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ. Κουτσαντάς, 
Δ.Γκέκα. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου. Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ. Νένος, Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 158/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 162 και 163/2013 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. 
Π.Τσαπαρόπουλος, Θ.Αγγελίνας, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος, Α.Βασιάδης, Χ.Κούτρας, 
Λ.Πουλασουχίδης, Δ.Δάσκαλος, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Μ.Παπαϊωάννου, 
Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης, Σ.Κουμτσίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Δάσκαλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 171/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης και αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 179/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 27ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 20-3-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Αντωνίου Καγκελίδη, που έχει ως εξής: 
          Από τα στοιχεία που τηρούνται στην οικονομική υπηρεσία του Δήμου και 
επιλαμβανόμενοι της σχετικής αίτησης επισημαίνουμε τα εξής :  
          1. Με τον Χ.Κ. 025/2011 βεβαιώθηκε ποσό 369.750,76 €, όταν προσκομίστηκε 
στο ταμείο, δηλ. το Νοέμβριο του 2011, ενώ ο Δήμος είχε πληρώσει ως εγγυητής 
αρκετούς μήνες πιο πριν τα χρεολύσια της ΔΕΥΑΒ. 
          2. Από τα στοιχεία που τηρούνται στην ταμειακή υπηρεσία του Δήμου Βέροιας 
(σχετ. η από 28.02.2013 βεβαίωση  πληρωμένων - οφειλομένων) προκύπτει ότι οι 
πληρωμές που έγιναν προς το Δήμο Βέροιας είναι συνολικού ποσού 138.656,52 € (9 
πληρωμές των 15.406,28) και όχι 169.469,08 € όπως αναφέρεται στη σχετική αίτηση ( η 
10η δόση καταβληθηκε κανονικά μετά την σχετική αίτηση). 
          3. Από την ταμειακή υπηρεσία εξακολουθούν να εισπράττονται προσαυξήσεις από 
την ρύθμιση του ΧΚ 025/2011 όπως αποφασίστηκε με την 249/2012 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου  (προβλέπει άτοκες δόσεις) όχι όμως και την απαλλαγή των 
προσαυξήσεων που διαμορφώθηκαν στο ποσό των 18.487,50 €, μέχρι την ημερομηνία 
υποβολής της πρώτης αίτησης για ρύθμιση ή διευκόλυνση πληρωμής της τότε οφειλής. 
Εξάλλου σύμφωνα με το άρθρο 174 του Ν.3463/2006, παράγραφος 3 : 
          "Στους Δήμους και στις Κοινότητες που έχουν δική τους ταμειακή υπηρεσία, το 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο με αιτιολογημένη απόφαση του, μπορεί να απαλλάσσει 
τους οφειλέτες από τις προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής, εφόσον η εκπρόθεσμη 
καταβολή οφείλεται : α) στη μη επίδοση της ατομικής ειδοποίησης, β) σε οικονομική 
αδυναμία που προήλθε από γεγονότα ανωτέρας βίας, γ) σε υπαιτιότητα της υπηρεσίας. Η 
απόφαση του συμβουλίου εκδίδεται ύστερα από αίτηση του οφειλέτη. Στις περιπτώσεις 
α' και γ' απαιτείται και η γνώμη της ταμειακής υπηρεσίας. ". Κανένα από τα 
αναφερόμενα δεν προκύπτει από τη σχετική απόφαση. 
          4. Στην σχετική αίτηση γίνεται αυθαίρετα συμψηφισμός, βάση της 52/2012 
απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ, ποσού 151.180,00 € η οποία :  
          α) ουδέποτε έγινε αποδεκτή από το Δημοτικό Συμβούλιο, όπως προκύπτει και από 
την 249/2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, όπου γίνεται 
ρητή αναφορά ρυθμιζόμενου οφειλόμενου ποσού 369.750,76 €, (συνολικό ποσό της τότε 
υφιστάμενης απαίτησης του Δήμου Βέροιας) βάση και της σχετικής γνωμοδότησης του 
Νομικού Συμβούλου του Δήμου κ. Παπαστεργίου Γ. 
          β) ούτε έχει υποβληθεί στα διοικητικά δικαστήρια η νομιμότητα της απαιτήσεως. 
          5. Με τον ΧΚ 029/2012 με λήξη προθεσμίας καταβολής 30-09-2012 βεβαιώθηκαν 
τα τοκοχρεολύσια που κατάβαλλε ο Δήμος Βέροιας για τη ΔΕΥΑΒ στο Τ.Π. & Δανείων 
για το έτος 2012, ποσού 312.183,47 €, των οποίων οι προσαυξήσεις έως 28-02-2013 
ανέρχονται στο ποσό των : 15.609,15 €  
           Έχοντας υπόψη τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  
Νεστορόπουλος: Εγώ θα απέχω από τη συζήτηση και λήψη απόφασης αυτού του 

θέματος. 
Μελιόπουλος: Στο έγγραφο με αρ.πρωτ. 493/15-2-2012 που υπογράφει ο 

κ.Δάσκαλος, λέει ότι προκύπτει ένα ποσό σε ένα τραπεζικό λογαριασμό. Τι απέγινε στην 
πορεία το ποσό αυτού του λογαριασμού; 

Καγκελίδης: Η ΔΕΥΑΒ έδωσε κάποια χρήματα για να ενισχύσει το Δ.Απ.Παύλου. 
Αυτή η διαδικασία έγινε μέσω της Γενικής Τράπεζας από τις επιχορηγήσεις του κράτους 
προς τις ΔΕΥΑ, για να κάνουν έργα για την ύδρευση, γιατί δεν υπήρχαν τα ανταποδοτικά 
τέλη των δημοτών.  

Η ΔΕΥΑ Απ.Παύλου διά του Προέδρου έκανε ανάληψη αυτών των χρημάτων 
από τη Γενική Τράπεζα και τα κατέθεσε στο λογαριασμό του Δ.Απ.Παύλου. Ο 
Δ.Απ.Παύλου πήρε τα χρήματα με τον ταμία του. Γι’  αυτά τα χρήματα δεν έγιναν οι 
διαδικασίες. Γι’  αυτά τα ποσά έγινε καταλογισμός από το Σώμα Ελεγκτών Δημόσιας 



Διοίκησης στο Δήμαρχο και τον Ταμία, γιατί δεν τηρήσανε τις διαδικασίες που 
προβλέπονται κι η χρήση των ποσών αυτών έγινε εξωλογιστικά, χωρίς βέβαια να είναι τα 
μοναδικά ποσά που τα διαχειρίστηκαν με αυτό τον τρόπο. 

Η γνωμοδότηση των νομικών συμβούλων ήταν ότι δε μπορεί να γίνει 
συμψηφισμός αυτών των ποσών γιατί αφορούν καταλογιστέα ποσά και εκκρεμεί δίκη, 
προκειμένου να εισπράξουμε αυτά τα λεφτά ως Δ.Βέροιας. Υπάρχει μια γνωμοδότηση 
της ΔΕΥΑΒ διά του νομικού της συμβούλου κ.Πουλασουχίδη, απαντήθηκε κατόπιν 
γνωμοδότησης του νομικού μας συμβούλου και στη συνέχεια ζητήθηκε η γνωμοδότηση 
του νομικού συμβούλου της ΚΕΔΕ. Οι γνωμοδοτήσεις του νομικού συμβούλου της 
ΔΕΥΑΒ και της ΚΕΔΕ είναι θετικές όσον αφορά το συμψηφισμό, αλλά η γνωμοδότηση 
του νομικού μας συμβούλου είναι αρνητική για το συμψηφισμό του ποσού.  

Οι ενέργειες που έκανα ήταν να δω τα θέματα, να δω τις αποφάσεις των 
Επιθεωρητών Δημόσιας Διοίκησης, οι οποίοι στην έκθεσή τους παραδέχονται το γεγονός 
ότι τα ποσά υπήρχαν αλλά δεν τηρήθηκαν οι διαδικασίες από το Δ.Απ.Παύλου. 

Όσον αφορά τον καταλογισμό που μας κοινοποιήθηκε, οι επιθεωρητές αναφέρουν 
ρητά ότι τα ποσά είναι 151.200€ και είναι το ποσό που πήγε από τη ΔΕΥΑΒ στο 
Δ.Απ.Παύλου.  

Ως όφειλα, μπήκα στη διαδικασία να δω τι μπορεί να γίνει για τον συμψηφισμό. Η 
ορκωτή λογίστρια που έκανε τον έλεγχο στη ΔΕΥΑΒ, αναφέρει στο φύλλο ελέγχου την 
απαίτηση της ΔΕΥΑΒ, ποσού 151.200€ που έδωσε στο Δ.Απ.Παύλου.  

Τελικά, πρέπει ή όχι να γίνει ο συμψηφισμός; Κλήθηκε η ορκωτή να μας δώσει 
εξηγήσεις, γιατί η άποψή μου ήταν να γίνει συμψηφισμός, αν και η αρμόδια υπηρεσία κι 
οι νομικοί σύμβουλοι έλεγαν όχι. Είπα όμως ότι από τη στιγμή που είναι καταλογισθέν το 
ποσό κι από τη στιγμή που στον προϋπολογισμό φαίνεται το ποσό που διεκδικούμε, κι 
από τη στιγμή που πρόκειται για μια απλή δοσοληψία, κάτι πρέπει να γίνει.  

Μας πρότεινε η ορκωτή λογίστρια κάποια τροποποίηση, να εμφανίζεται στον 
προϋπολογισμό ως μια υποχρέωση του Δήμου προς τη ΔΕΥΑΒ. 

Όσον αφορά τη ρύθμιση, πέρυσι είχε γίνει η ρύθμιση των δανείων εφόσον είμαστε 
εγγυητές της ΔΕΥΑΒ. Είχαμε πάρει μια απόφαση, ως Δ.Σ. και καθορίσαμε ότι τα λεφτά 
που είχαν πληρωθεί μέσα στο 2011 και ένα υπόλοιπο του 2010, περίπου 369.000€ και τα 
ρυθμίσαμε. 

Το δεύτερο αίτημα είναι να γίνει η πρώτη κι η δεύτερη ρύθμιση συνολικά. 
Απαντώντας στον κ.Δάσκαλο, θέλω να πω ότι το Δ.Σ. μπορεί να καθορίσει μέχρι 24 
δόσεις για τη ρύθμιση. Επειδή για την πρώτη ρύθμιση καθορίστηκαν 24 δόσεις κι έχουν 
περάσει οι 12, αν προσθέσουμε τις 12 πάμε στις 36 δόσεις. Αυτό γίνεται μόνο εκ του 
νόμου, εφόσον στείλετε κάποιο έγγραφο που να αναφέρει ότι ως ΔΕΥΑΒ έχετε 
οικονομικές δυσχέρειες, για να μπορέσουμε να επεκτείνουμε τις δόσεις σε 48. Άρα, σε 
πρώτη φάση δε μπορεί το ποσό να μπει συνολικά, αλλά μόνο για το αίτημα του δανείου 
των 312.000€, που αφορούν αυτά που πληρώσαμε το 2012. 

Για το θέμα των προσαυξήσεων, αυτές αναφέρονται για ένα διάστημα που 
υπολογίζονται από τη βεβαίωση της οφειλής, μέχρι και την κατάθεση αιτήματος για 
ρύθμιση. Για την περυσινή χρονιά ήταν περίπου 18.000€ οι προσαυξήσεις και μπαίνουν 
στις δόσεις, αλλά δεν αφορούν προσαυξήσεις των δόσεων. Για το δάνειο των 312.000€ 
είναι περίπου 15.000€ και θα μπουν και αυτές στις δόσεις. 

Το θέμα τίθεται ως εξής: όσον αφορά το αν θα μπουν ή όχι τόκοι, εγώ προτείνω 
ότι ορίζεται από το νόμο. Ο νόμος δεν προβλέπει διαγραφή των προσαυξήσεων, άρα 
αυτές δε διαγράφονται και θα εισπράττονται κανονικά όπως προβλέπεται.. 

Θα πρέπει να ψηφίσουμε για αυτό το θέμα σε τρία σκέλη: Το πρώτο θέμα είναι ο 
συμψηφισμός χρεών, που εγώ προτείνω την αναβολή μέχρι να γίνει η τροποποίηση 
προϋπολογισμού, το δεύτερο σκέλος είναι η ρύθμιση οφειλών… 

Αρχοντάκη: Να προσθέσω κάτι Πρόεδρε; 
Πρόεδρος: Βεβαίως. 
Αρχοντάκη: Όσον αφορά τη ρύθμιση των οφειλών, θα γίνουν όπως τα είπε ο 

κ.Καγκελίδης. Συμψηφισμός κατά τη γνώμη μου δε γίνεται γιατί είναι καταλογισμένο το 
ποσό, από τους Επιθεωρητές της Οικονομικής Επιθεώρησης. Όταν τελεσιδικήσει το θέμα, 



τότε θα δούμε τι θα κάνουμε. Ως προς τη διαγραφή των προσαυξήσεων, δεν είναι δική 
μας υπόθεση, είναι θέμα νομοθεσίας.  

Πρόεδρος: Επειδή το θέμα μας έχει τρία σκέλη, θα προχωρήσουμε σε ψηφοφορία 
κάθε σκέλους ξεχωριστά. Ως προς το σκέλος του συμψηφισμού προτείνω να αναβληθεί 
το θέμα, να γίνει τροποποίηση του προϋπολογισμού και να επανέλθουμε με νέο 
εισηγητικό. Συμφωνείτε με την πρόταση αυτή; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Τ.Χατζηαθανασίου και 

Ε.Αρχοντάκη. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
Πρόεδρος: Το δεύτερο σκέλος αφορά τη ρύθμιση των συνολικών οφειλών. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση και τις εξηγήσεις που έδωσε ο αντιδήμαρχος Αντώνιος 
Καγκελίδης; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Κουμτσίδης, Χ.Τσιούντας, 

Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς και Κ.Παναγιωτίδης. 
Πρόεδρος: Το τρίτο σκέλος αφορά τη διαγραφή των προσαυξήσεων. 
Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου Αντωνίου 

Καγκελίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη 

και Ι.Σοφρόνωφ. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Κουμτσίδης, Χ.Τσιούντας, 

Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς, Τ.Χατζηαθανασίου, Χ.Κούτρας και Κ.Παναγιωτίδης. 
 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-3-2013 εισηγητικό σημείωμα και τι προτάσεις του αντιδημάρχου Αντωνίου 
Καγκελίδη.  
2.- Την πρόταση του Προέδρου. 
3.- Την υπ’ αριθ. 249/2012 απόφαση του Δ.Σ. 
4.- Την υπ’ αριθ. 52/2012 απόφαση της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας. 
5.- Τους υπ’ αριθ. 25/2011και 29/2012 χρηματικούς καταλόγους. 
6.- Τα με αρ. πρωτ. 252 και 637/2013 έγγραφα της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας.  
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και των 
άρθρων 96 και 174 του Ν. 3463/2006.  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  
 Α) Αναβάλει τη λήψη απόφασης για τον συμψηφισμό ποσού οφειλής 151.180,00€ 
του πρώην Δ.Απ.Παύλου στο συνολικό ρυθμιζόμενο ποσό οφειλής της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας. 
 Β) Εγκρίνει τη ρύθμιση της ληξιπρόθεσμης οφειλής της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας προς το 
Δήμο Βέροιας, συνολικού ποσού 327.792,62€ (312.183,47€ τοκοχρεολύσια + 15.609,15€ 
προσαυξήσεις= 327.792,62€), σε είκοσι τέσσερις (24) μηνιαίες δόσεις των 13.658,03€ 
ανά δόση {ήτοι (312.183,47€/24δόσεις=13.007,65€/δόση) + (15.609,15€/24δόσεις= 
650,38€/δόση) = 13.658,03€ ανά δόση}. 
 Οι δόσεις θα καταβάλλονται την πρώτη εργάσιμη μέρα κάθε μήνα, αρχομένης από 
την 1/5/2013. 
 Γ)  Τη μη διαγραφή των προσαυξήσεων, εκ ποσού 18.487,50€, που προέκυψαν 
μέχρι την ημερομηνία υποβολής της πρώτης αίτησης για ρύθμιση ή διευκόλυνσης 
πληρωμής της οφειλής 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  188 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ε. Κελεσίδης  
Β. Σταυροπούλου  Η. Μπατσαράς  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-04-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


